
Referat af bestyrelsesmøde fredag d. 18. september kl. 16.00, Søgårdsvej 18 – Kvie Sø. 

 

 

Dagsorden: 

  

 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde. 

 Godkendt uden bemærkninger. 

2. Økonomi.  

 Saldoen er 65.572,94 kr. og alle regninger er betalt. 

3. Status på vejsituationen. 

Vejene er lige blevet slæbt og ser fine ud. De 2 grus stakker bliver fyldt op til efteråret og er 

til brug til lapning af huller i fælles veje, som vi jo er fælles om at vedligeholde løbende som 

grundejere. Desuden er engen blevet slået og vi henstiller til at grundejere ikke selv slår 

engen, da der er regler vedr. dette så som det er §3 jord som derved tager hensyn til fauna 

og natur. 

4. Beslutning om placering og endelig bestilling af infotavle. 

Beslutningen er revurderet og vi nedlægger den eksisterende og vil bruge de elektroniske 

medier så som vores FB side og der kan grundejere også opslå tilbud om salg af brænde og 

græsslåning osv. 

5. Nedsættelse af legepladsudvalg. 

Peter Aagaard renoverer sandkassen. Der er indhentet tilbud jf. en udarbejdet legeplads 

rapport på  renovering af legepladsen og det er besluttet at bestille efter den. Der skal fyldes 

ca. 10 cm faldsand på hele legepladsen og der indhentes tilbud ved TT fliser på dette.  

6. Eventuelt. 

 Næste bestyrelsesmøde den 13 november kl. 16.00 på Søgårdsvej 37.  

  

Referent. 

Claus Gaarde 

 

 

 


